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Tisztelt Választó Polgárok!

Újra Fidesz!
Szavazatával támogassa a 

megkezdett munkát, Önökkel 
együtt építsük, szépítsük a vá-
rost tovább!

Babák Mihály
polgármesterjelölt

FIDESZ

6. számú választókerület.
Kiszely Mihály önkormányzati képviselő

Tisztelt választó polgár!
Kiszely Mihály a volt 7. számú vá-

lasztókerület megválasztott képviselő-
je, Szarvas város alpolgármestere, a 6. 
sz választókerület képviselő jelöltje va-
gyok. Az új 6-os számú választókerü-
let teljes egészében a régi 7. számú ke-
rület, de bővült néhány utcával, amely 
a 8. számú választókerületből lett át-
csatolva. Az új választókerület sor-
száma a 6-os. Tisztelettel köszöntöm 
a választó polgárt. Megkülönböztetett 
fi gyelemmel köszöntöm az először sza-

vazókat és azokat, akik az átszervezés miatt most új szavazókerület-
be kerültek.

  Magamról röviden: 66 éves nős szarvasi ember vagyok, két felnőtt, 
vidéken élő gyermekünk, és négy unokánk van. Nyugdíjas éveim előtt 
a kereskedelem és az ipar területén dolgoztam különféle beosztások-
ban. A társadalom problémái mindig érdekeltek, azok megoldásában is 
szívesen részt vettem. Szabadidőmben szívesen kertészkedek.

Az alpolgármesteri és képviselői munkám során midig az egész vá-
ros ügyei érdekeltek és miden problémát a város egészébe helyeztem 
el. Hangsúlyozottan fi gyeltem az európai pályázatok nyújtotta lehető-

ségek kihasználását, azzal a céllal, hogy minél több a város fejlődését 
hosszútávon meghatározó pénzforrás Szarvasra kerüljön. Azt gondo-
lom ezt célt képviselő társaimmal, csapatmunkával elértük.

Az északi városrészben megépült a Tessedik Sámuel, az Arany Já-
nos, a Vajda Péter utca. Az Arany János utcán nagy részben nem 
volt soha épített út. A csapadékelvezető árkok bővítésre és felújításra 
sok helyen befedésre kerültek. A Deák Ferenc utca a város legszebb 
utcája lett. A városrész lakhatóvá és élhetővé vált. Új arculata lett a 
városnak. 

Általános munkám során sokat dolgozom, hogy a város tegye ma-
gát alkalmassá a munkahelyek megőrzésére, és az új munkahelyek 
befogadására. 

Sikeresen pályáztunk az inkubátorház megépítésére, ahol 14 vál-
lalkozás folytathatja munkáját az ipari park keretei között.

Feladatom a gyermekélelmezés felügyelete. A város megvásárolt 
egy ingatlant, amiben a gyermekélelmezés hosszútávon elhelyezhető 
lesz. Terveink szerint egy korszerű konyhával és közösségi épülettel 
gazdagodik a város, gyermekeink örömére.A polgári szövetség prog-
ramját támogatom, és azt tevőlegesen szeretném szavazataimmal tá-
mogatni és megvalósítani.

Tisztelt Választó Polgár!
 Az elmúlt évek során megkezdett városépítő munkát szeretném 

tovább folytatni, ehhez kérem az Ön támogató szavazatát.
Kiszely Mihály Szarvas, Gyóni Géza utca 12/1 sz. alatti lakos,

A 6. sz. választókörzet képviselő jelöltje.

Kedves Szarvasiak! Tisztelt Választópolgárok!
Lázár Zsolt vagyok, az Ótemplomi 

Evangélikus Egyházközség lelkésze, 
az Ótemplomi Szeretetszolgálat igaz-
gatója. Teológus diplomáimat Chica-
go-ban és Budapesten szereztem, az 
elmúlt években szociális szakvizsgá-
val bővítettem ismereteimet. Az Önök 
választása alapján az előző két önkor-
mányzati ciklusban a 6. számú körzet 
képviselőjeként és a Népjóléti bizott-
ság elnökeként tevékenykedtem. A 
város szociális és egészségügyi hely-

zetéért voltam felelős. Büszke vagyok azokra a döntésekre, melyek a 
város életét, fejlődését segítették elő.

Városunkban a környék egyik legfejlettebb szociális ellátórend-
szere épült ki, mely az elkövetkezendő hónapokban tovább gyarap-
szik, hiszen a megnyert pályázatok megvalósítása csak most kezdő-
dik el. A folyamatos fejlődéséhez városi, kistérségi, egyházi és me-
gyei intézmények járulnak hozzá. 

Örülök annak is, hogy a szarvasi egészségügyi ellátás eddig soha 
nem tapasztalt módon fejlődik: az új szakorvosi rendelőintézet ha-
marosan átadásra kerül, így a legmagasabb színvonalon szolgálja 
majd a  szarvasiak és a környéken élők gyógyítását. 

A Népjóléti Bizottságban arra törekedtünk, hogy a társadalom 
igazságérzetét bántó visszaélések megszűnjenek városunkban. A 
„csicskáztatás”, „uzsoráztatás” kérdései és a konkrét ügyek megol-
dásainak lehetőségei folyamatosan bizottságunk napirendjén voltak. 
Rendeletmódosításainkkal a visszaélések lehetőségét próbáltuk visz-
szaszorítani, rendszeresen jeleztük a tapasztalt törvénytelenségeket a 
hatóságok felé, elértük, hogy azok hathatós intézkedéseket hozzanak. 

A közbiztonság javítása érdekében bővítettük a térfi gyelő rend-
szert, melyet a jövőben tovább építünk. 

A munkanélküliség leküzdése ellen nagyon sok program kezde-
ményezője és támogatója volt a bizottságunk is, ezzel új esélyt, szak-
mát és munkahelyet kaphattak a szarvasiak. A városban élők nagy 
örömére elkezdődött az „Út a munkához” program, amelyben az idén 
300 szarvasi dolgozik. 

A Humán Szolgáltató Központ Családsegítő Szolgálatán keresztül 
az Európai Unió Ételbankjából több millió forint értékben sikerült 
élelmiszer segélyt beszereznünk, melyet szarvasiaknak juttatnunk el. 

Az összefogás jelképeként elkezdtük az ingyenes ételosztást. Ezt 
a tevékenységet az egyházak, intézmények, magánszemélyek, képvi-
selők segítették úgy, hogy közel 10.000 adag meleg étel jutott el az 
elmúlt hónapokban rászorulókhoz. 

Sok örömünk volt a körzetet érintő beruházásokkal kapcsolatosan 
is: az elmúlt években, az ígéretemnek megfelelően, a Zöldpázsit téri 
játszópark, valamint a „Kacsató” környezetének rendezése, játszóte-
rek, a röplabda pályák kialakítása is megtörtént. Fontosnak tartom, 
hogy a szarvasiak számára ismét megközelíthető a Körös-part, az Ar-
borétum-sétány kialakításával új turisztikai látványosság is kialakul-

hat. Föveny strand kialakítása, parkosítás, további padok elhelyezése 
vár még ránk feladatul. Újabb pályázatok segítségével azon szeretnénk 
dolgozni, hogy a Körös vízminősége javuljon, a környezete fejlődjön.

Kezdeményezésemre többször is pályázatot nyújtottunk be a 
szennyvíz csatorna hálózat hiányzó szakaszainak megépítésére. 
Most a második körbe lépett az a pályázat, amely az egész város 
szennyvíztisztítóját megújítaná, valamint a hiányzó utcákon is ki-
épülhetne a szennyvízcsatorna. A közeljövőben elkezdődik a régen 
aktuális csapadékvíz-elvezetés kiépítése a körzet utcáiban (Zalka 
Máté, Alkotmány, Móra Ferenc és a környező utcákban).

A körzet legnagyobb problémája a szilárd utak hiánya, a rossz mi-
nőségű járdák. A helyzeten segít a Tessedik Sámuel utca és a Vajda 
Péter utca, majd a Vasút utca fejlesztése. Az igazi megoldást az je-
lentené, ha megvalósulna az Alkotmány, a Zalka utca szélesítése, és 
ha a Fácán, az Újtelep, a Móricz, a Köztársaság és Brigád utca is szi-
lárd burkolatot kaphatna. A járhatatlan utakat meg kell szüntetnünk 
végre a városunkban! 

Fontos, hogy Szarvas műemléki környezete megújulhasson! Ez a 
„belváros rehabilitációs program” keretében a közeljövőben meg-
történik. Szeretném elérni, hogy ebbe a fejlesztési programba a Kö-
rös partot is bevonjuk, hogy a Bolza kastély előtti partot megnyissuk 
az itt élők számára, a város központjában lévő, használaton kívüli 
üvegházakat lebontva a környék legszebb közparkját építhetnénk ki.  

Az oktatás területén az önkormányzati és az egyházi óvodák és 
iskolák megújulhattak. Az iskolák épületei akadálymentesek lettek. 
Fontos, hogy a Zöldpázsit utcai óvoda tovább is működhessen, annak 
felújítására újabb pályázat beadását fogom javasolni.  

A munkahelyteremtés bár nem önkormányzati feladat, mégis 
minden eszközzel támogatnunk és segítenünk kell. Fontos, hogy a 
város minden generációnak igazi otthona lehessen! Ezt képvise-
lem a jövőben is. 

Mint képviselő sokat tettem, dolgoztam a városért, Önökért az el-
múlt években. Bízom benne, hogy szolgálatommal Önöknek is tud-
tam segíteni. Kérem, hogy szavazatukkal támogassanak 2010. októ-
ber 3-án a választásokon, hogy a jövőben is képviselhessem Önöket. 
Javaslatukat, kérésüket szeretettel várom a jövőben is! 

Lázár Zsolt  5. sz. választókerület 
[lazar@szarvas.hu, +36 (20) 824 42 11]
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